

2024 Advent/Christmas/New Year Schedule 將臨期/聖誕期及新年時間表

(更新 Updated: 2024-11-17)

Dec.14 th Saturday 12月14日 星期六	Advent Retreat in Cantonese 10:00 am – 3:00 pm Spiritual Director : Rev. Bosco Wong Venue : CMCC Don Bosco Hall * Followed by The Sacrament of Anointing for the elder *	將臨期粵語避靜 10:00 am – 3:00 pm 神師：黃礎健神父 地點：鮑思高禮堂 *避靜後接著舉行長者傅油聖事*
Dec. 16-20 th Monday - Friday 12月16-20日 星期一至五	Advent Confessions 10:00 am - 12:00 pm / 3:00 pm – 5:00 pm One hour before evening Mass Mon/Wed/Friday : 7:00 pm – 7:45 pm Tue/Thursday : 6:15 pm – 7:15 pm	將臨期堂區告解週 10:00 am - 12:00 pm / 3:00 pm – 5:00 pm 黃昏彌撒前 1 小時 星期一, 三, 五 : 7:00 pm – 7:45 pm 星期二, 四 : 6:15 pm – 7:15 pm
Dec.17 th Tuesday 12月17日 星期二	Day of Confessions 7:00 pm – 9:00 pm * Evening Mass cancelled *	堂區告解日 (邀請多位神父聽告解) 7:00 pm – 9:00 pm * 晚上彌撒取消 *
Dec.21 st Saturday 12月21日 星期六	Advent Retreat in Mandarin 10:00 am – 3:00 pm Spiritual Director : Rev. Matthew Wang * Followed by The Sacrament of Anointing for the elder *	將臨期國語避靜 10:00 am – 3:00 pm 神師：王天偉神父 地點：鮑思高禮堂 *避靜後接著舉行長者傅油聖事*
Dec.24 th Tuesday 12月24日 星期二	Vigil of the Nativity (Christmas Eve) English Mass: 7:00 pm Cantonese Mass: 9:30 pm (Fr. Gan) Midnight Mass: 11:30 pm	聖誕平安夜彌撒 英語彌撒: 7:00 pm 粵語彌撒: 9:30 pm (甘神父) 子夜彌撒: 11:30 pm (國粵語共祭)
Dec.25 th Wednesday 12月25日 星期三	The Nativity of the Lord (Christmas Day) Same as Sunday Mass schedule * 8am Mass cancelled *	聖誕節彌撒 與主日彌撒相同 *早上 8:00 彌撒取消*
Dec.31 st Tuesday 12月31日 星期二	The Solemnity of Mary, the Holy Mother of God Vigil Mass time : to be confirmed	天主之母聖母瑪利亞 守夜彌撒: 容後確定
Jan.1 st 2025 Monday 1月1日 星期一	The Solemnity of Mary, the Holy Mother of God Same as Sunday Mass schedule	天主之母聖母瑪利亞 與主日彌撒相同